
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LVIII/22  

LVIII sesja RM odbyta w dniu 16 grudnia 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:09 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Wiesław Kowalski 

10. Adam Michalak 

11. Tomasz Pacek 

12. Szymon Raczyński 

13. Tadeusz Szczepański 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Alicja Żaguń 

Lista obecności Radnych stanowi - zał. 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi – zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad LVIII 

sesji RM ?  

Radni nie zgłosili.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Przyjęty porządek obrad LVIII sesji RM stanowi - zał. nr 3 do protokołu. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt budżetu Gminy na 2023 rok. 

A.Bąbka – Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki i Budżetu – przedstawił 

opinię Komisji w sprawie projektu budżetu Gminy na 2023 rok, która zaopiniowała projekt 

pozytywnie – zał. 4 do protokołu. 

Mariusz Damrat – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odczytał Uchwałę Nr 8/P/2022 

Składu Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 7.12.2022 

r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Solec Kujawski na 2023 rok  

– zał.56 do protokołu.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Solec Kujawski na 2023 rok.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Uchwała Nr LVIII/414/22 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski 

na lata 2023 – 2026. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Mariusz Damrat – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odczytał Uchwałę Nr 

8/WPF/2022 Składu Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z 

dnia 7.12.2021 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2023 - 2026 – zał. 7 do protokołu.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2023 – 2026. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Uchwała Nr LVIII/415/22 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – przedstawił projekt uchwały.  

Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

 

Uchwała nr LVIII/416/22 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania komisji stałych 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – przedstawił projekt uchwały.  

Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Uchwała nr LVIII/417/22 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna Beata Kołota – zwróciła się z pytaniem dot. ustaleń w sprawie przejęcia przez Szkołę 

Muzyczną sali gimnastycznej przy ul. 23 Stycznia, obecnie należącej do ZSOiZ. 

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że w tej 

sprawie jest m.in. przygotowywane stosowne Porozumienie ze Starostwem Powiatowym.  

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego odniosła się do zapytania 

Radnej Agnieszki Dorawy z poprzedniej sesji w sprawie użytku ekologicznego źródliska na 

Wypaleniskach.  



Głos w tej sprawie zabrał też Pan Tomasz Głowski z Fundacji JeKo.     

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego podziękowała Radnym za jednomyślne 

przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2023 rok.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym za zaangażowanie się w pomoc 

świąteczną, podziękował także za życzenia świąteczne, które wpływają do biura RM od 

różnych instytucji oraz złożył wszystkim zebranym życzenia świąteczne.  

 

8. Zamknięcie sesji. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 14.09. 

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


